

السيرة الذاتية
نور الدين منير خربوطلي

معلومات الاتصال
الموبايل : 00963 945308939
البريد الإلكتروني: thedrkh@yahoo.com

المعلومات الشخصية
تاريخ الميلاد: 1987-3-31
الجنسية : سوري
الحالة الاجتماعية : أعزب
العنوان: دمشق شارع مرشد خاطر جانب موقف القزازين

المؤهل العلمي
- حاصل على إجازة دكتور في طب الأسنان من جامعة دمشق بتقدير جيد جداً، بتاريخ 2- 11- 2010.
- حاصل على ماجستير في التعويضات الثابتة من جامعة دمشق بتقدير جيد جداً، بتاريخ 20- 5- 2015
عنوان الأطروحة: تأثير تعديل أوتاد الراتنج المركب المقوى بالألياف في ثباتها داخل الأفنية الجذرية البيضوية (دراسة مخبرية).

الخبرات و الشهادات العلمية
- مشرف على النواحي السريرية في قسم تعويضات الأسنان الثابتة، كلية طب الأسنان، جامعة دمشق منذ 1-10- 2012 حتى تاريخه.
- مشرف على النواحي السريرية في قسم تعويضات الأسنان الثابتة، كلية طب الأسنان، الجامعة السورية الخاصة منذ 10- 2014 حتى تاريخه.
- دورة في زرع الأسنان في نقابة أطباء الأسنان في سوريا (نظام Leader الإيطالي) (150 ساعة علمية)
- دورة في الترميمات الخزفية الكاملة (Veneers - Fiber Posts) من الجمعية السورية لتعويضات الأسنان (60 ساعة علمية).
- دورة في استخدام المطابق Articulators في كلية طب الأسنان - جامعة دمشق (60 ساعة علمية).

المقالات العلمية
خربوطلي، نور الدين. جاموس، عصام. أثر ثلاث تقنيات مختلفة في ثبات وتد DT Light-Post Illusion X-RO®
داخل الأفنية الجذرية البيضوية (دراسة مخبرية). مجلة جامعة دمشق للعلوم الصحية (قُبلت للنشر بتاريخ 4-05-2015).

المهارات اللغوية
اللغة العربية
اللغة الإنكليزية : المستوى جيد جداً محادثة و قراءة وكتابة

مهارات الحاسوب
MS Windows : المستوى ممتاز.
MS Word : المستوى جيد جداً.
MS PowerPoint : المستوى جيد جداً.
البرنامج الإحصائي (Spss) : المستوى جيد.

Curriculum Vitae
Nour Al-Deen Moneer Kharboutly

Contact information:

Mobile: 00963 945308939

E-mail: thedrkh@yahoo.com

Personal information:

Date of birth: 31/3/1987.

Nationality: Syrian.

Marital status: Single.

Address: Damascus Morched Khater St. near Qazazine bus stop.

Education

D.D.S, Doctor of Dental Surgery, Faculty of Dentistry, Damascus University, Syria (with a very good grade), 2010.

MSc Master in fixed prosthodontics (with a very good grade), Faculty of Dentistry, Damascus University, Syria, 2015.

Thesis title: "The influence of fiber-reinforced composite resin posts modifications on their retention in oval root canals (In vitro study)".

Experience and Training Courses

- Clinical supervisor at fixed prosthodontics department, Faculty of Dentistry, Damascus University from 1-10-2012 to present.
 - Clinical supervisor at fixed prosthodontics department, Faculty of Dentistry, Syrian Private University from 10-2014 to present.
 - Course in dental implantology, Syrian Dental Association (Leader Italian implant system) (150 working hours).
 - Course in All-Ceramic restorations (Veneers - Fiber Posts), Syrian Prosthodontics Association (60 working hours).
 - Course in dental articulators, Faculty of Dentistry, Damascus University (60 working hours).
-

Scientific Papers:

Kharboutly N, Jamous I, The influence of three different techniques on the retention of DT Light-Post Illusion X-RO® in oval root canals (in vitro Study), Damascus University journal for medical sciences (accepted 04-05-2015).

Languages

Arabic: mother language.

English: very good speaking, reading, writing.

Computer Skills:

MS Windows: excellent.

MS Word: very good.

MS PowerPoint: very good.

SPSS: good.